
MELDPUNT VUURWERKOVERLAST: DE VERHALEN ACHTER DE CIJFERS 
'Als politieagent ben ik bij een 'vreugdevuur' gericht beschoten met vuurwerk uit een vuurwerkpistool. 
Daarnaast ben ik verschillende malen mikpunt geweest bij het gooien van zeer zwaar vuurwerk. Ik 
vreesde dat een explosief dichtbij zou exploderen met lichamelijk letsel tot gevolg, wat gelukkig niet 
het geval was. Ik overweeg om bij een volgende dienst van Oud en Nieuw mij ziek te melden.' 
'Ik ben 9 jaar en vind het erg zielig voor onze poes die de hel tijd onder het bed zit. Ik vind het wel 
mooi maar vind het knallen niet leuk en ga liever niet naar buiten.' 
'Ik ben postbezorger en met groot plezier, maar zie elk jaar weer op tegen deze dagen. Ik ben angstig 
voor vuurwerk en het bezorgt mij enorm veel stress wanneer in mijn wijk onvolwassenen en soms ook 
volwassenen op een onvolwassen manier met vuurwerk lopen te gooien. Mijns inziens is vuurwerk 
niet meer van deze tijd. Het is onverantwoord voor het milieu, de volksgezondheid, en voor het 
dierenleven om ons heen. Wie het boek "het puberende brein" heeft gelezen moet toch begrijpen dat 
in elk geval mensen onder de achtien jaar te weinig ontwikkeld verantwoordelijkheidsgevoel hebben 
om met vuurwerk om te gaan. Volgens mij is het tijd voor andere rituelen. De nieuwjaarsduik is een 
leuk voorbeeld daarvan. Het vuurwerk mag voor mij totaal verdwijnen.' 
'In en rondom Noorderplantsoen is het vanaf begin december raak! Harde knallen, beschadiging aan 
natuur en gewonde en zwaar gewonde dieren als ganzen eenden etc die leven in dit plantsoen. De 
politie neemt er de tijd niet voor. Ook mijn eigen huisdieren een hond en 2 katten zijn erg angstig. Mijn 
hond durft nu nauwelijks naar buiten om deze keiharde knallen! Afschaffing vuurwerk is absuluut een 
must! Georganiseerd vuurwerk vanaf 1 punt in deze stad zou een perfecte oplossing voor velen zijn!' 
'Kruitdampen zijn nog tot daar aan toe, weet u wel welke zware metalen er in siervuurwerk zitten, is dit 
mileutechnisch nog wel te verantwoorden?? Hoeveel weken moet ik mijn auto daarvoor stil zetten??' 
'Vuurwerk hoort bij het vieren van oud en nieuw, maar deze loeiharde knallen gaan al dagenlang!!!!!!!!' 
"Deze melding mag u vermeerderen met teminste 50.' 
'Je kunt vuurwerkgebruikers aanspreken en op plichten en rechten wijzen maar ze doen alsof ze stom 
zijn en gaan gewoon hun gang met het afsteken van vaak gevaarlijk vuurwerk. Ben voorstander van 
verbieden.' 
'Vind dat vuurwerk strenger aangepakt moet worden. Liever verbieden, heb zelf astma en op 
nieuwjaarsdag veel last van de dampen.' 
'Ik vind oud&nieuw al jaren niet meer leuk doordat er met veel te heftige bommen wordt gegooid, zo 
hard dat mijn ruiten ervan trillen. Als ik met mijn zoontje van 2 en de hond over straat loop wacht de 
jeugd niet met bommetjes gooien en als ze echt een pestbui hebben dan gooien ze het bommetje het 
liefst vlak bij de hond. Als je er vervolgens iets van zegt krijg je een grote mond en nog een bommetje 
naar je toe, schandalig! Vuurwerk word vroegtijdig verkregen via illigale wegen dus het is hier een 
week voor en een week na oud&nieuw al een en al stress voor de hond en poes en het uitlaten is een 
drama. Dan heb ik het nog niet eens over oud&nieuw zelf, ik ga niet meer naar buiten omdat ik 
gewoon bang ben van die keiharde knallen + daarnaast kan ik de hond niet meer alleen in huis laten 
want die zit vol stress en de kat zie ik 3 dagen niet meer. Er worden grote vuren gemaakt waar 
jongeren omheen hangen, drank drinken en dronken ruzie schoppen en vuurwerk naar elkaar gooien 
maar ook naar voorbijgangers. Ik hoop dat er maatregelen genomen kunnen worden om het feest 
weer een feest te maken en geen regerechte helperiode!' 
'Het is echt niet meer normaal, oudere mensen, gezinnen met kleine kinderen en dieren kunnen niet 
meer normaal buiten lopen door de enorme knallen. En ze trekken zich niets van je aan als je er wat 
van zegt (eerder een dreigende taal). De politiek moet nu eindelijk iets gaan doen, b.v op 1 plaats nog 
afsteken of alles direct VERBIEDEN' 


